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Till Länsstyrelsen i Västra Götalands län 

  

Yttrande avseende ändrad vattenreglering för Kollungeröd vatten. 

Vi har tagit del av aktuella handlingar i ärendet (dnr 511-13196-2022) och tycker att det är positivt att 

Länsstyrelsen nu avser att nu ta ett samlat grepp och åstadkomma förändringar. Det mesta i förslaget 

verkar positivt och bör leda till en förbättrad situation. 

Vi förstår att det presenterade förslaget är ett resultat av kompromisser i olika avseenden. Att i 

större utsträckning höja vattennivån under våren och sommaren vore önskvärt, men torde vara svårt 

att få till stånd. 

Att beteshävden runt sjön bibehålls har högsta prioritet. Spannmålsodlingen på den lägst belägna 
marken kan kanske köpas ut eller vallas in som nämns i underlaget. 
 
Vi saknar utredning av hur den föreslagna vattenregimen påverkar fiskfaunan i Kollungeröd vatten 
och i Mölnebyån. Detta måste grundligt belysas. 
 
Från ornitologhåll föreslås en högre vattennivå under senhösten och början av vintern. Detta är 
säkert gynnsamt för olika andfåglar. Rimligtvis är det också gynnsamt för sjöns fiskfauna.  
 
Med nutida vintrar har vi små förhoppningar på att is ska kunna lyfta vassen. Fortsatt 
skörd/bekämpning av vass vid lämplig tid på året bör planeras. 

 

För Naturskyddsföreningen på Orust. 

Jonny Andersson 


